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Spørgsmål nr. S 364 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 16. november 2020 

Stillet af: Mona Juul (KF)  

Mener udenrigsministeren, at det er tilfredsstillende overfor rejse- og 

luftfartsbranchen, dansk erhvervsliv bredt set og de mange danskere, der 

gerne vil rejse, at der ikke er indført regionaliserede rejsevejledninger i 

Danmark, og vil ministeren oversende en konkret tidsplan for, hvornår 

regeringen vil indføre regionaliserede rejsevejledninger i Danmark?  

(Spm. nr. S 364). 

Begrundelse 

Siden august 2020 er der indgået flere politiske aftaler, hvor regeringen 

forpligter sig til at arbejde for regionaliserede rejsevejledninger. Nu er der 

snart gået tre måneder, og regeringen har stadig ikke indført regionaliserede 

rejsevejledninger. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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